
 

 

 

Zápis 
 
z jednání stravovací komise, které se konalo dne 16. 10. 2023 od 15:30 hodin ve školní jídelně 
v 2. základní a mateřské škole Beroun - Preislerova 1335, Beroun 

Přítomni:  
Bc. Josef Hásek - Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Andreas Konstantinidis - Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 
Mgr. Renáta Šlajerová Botheová - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám.  
Mgr. Jana Korecká - Jungmannova ZŠ Beroun 
DiS. Lucie Fumfálková - Jungamnnova ZŠ Beroun 
Mgr. Jana Šopejstalová - 2. ZŠ a MŠ Beroun  
Radka Hellerová - 2. ZŠ a MŠ Beroun 
Květa Hrbáčková - ZŠ Beroun - Závodí 

Hosté: 
Mgr. Dušan Tomčo - místostarosta města 
Mgr. Květuše Slavíková - vedoucí OŠVA MěÚ Beroun 
Tomáš Cikhart – Primirest - zařízení školního stravování spol. s.r.o. 

Omluveni:  
Ing. Daniel Jaroš - ZŠ Beroun, Wagnerovo nám. 
Mgr. Jana Radová - ZŠ Beroun - Závodí 

Jednání 
 

 
Provozní záležitosti komise a školních jídelen 

 
Přivítání a představení 3 nových členů stravovací komise: DiS. Lucie Fumfálkové za ZŠ 
Jungmannova, Radky Hellerové a Mgr. Jany Šopejstalové za 2. základní a mateřskou školu 
Beroun. 
 
Zopakování již nastavených pravidel týkajících se předkládání revizí Primirestem – zařízení 
školního stravování spol. s.r.o. (dále jen Primirest) Městu Beroun. Kladen důraz na rychlé 
předkládání všech revizí. Zároveň bylo přislíbeno zástupcem Primirestu, že obratem zašle revize 
kotle a konvektomatu. 
 
Byl vznesen dotaz, v jaké fázi je přiřazování fotografií k jednotlivým pokrmům. Vzhledem 
k finanční nejistotě dalšího financování školních jídelen státem (normativy na příští rok nejsou 
ještě známé) zástupci Primirestu uvádí, že doplnění fotografií k jednotlivým pokrmům není 
jejich prioritou. Uvádí, že by se jednalo o velmi vysokou investici (odhad je cca 10.000 ks 
fotografií). Dále uvádí, že každý den po 11:00 hodině jsou k dispozici fotografie pokrmů na jejich 
webových stránkách, a to cca do 14:00 hodin. 
 



 

 

 

Vitríny s ukázkou aktuálních pokrmů by měly být dle sdělení pana Háska z Primirestu do konce 
kalendářního roku nahrazeny obrazovkami. Týká se to výdejny jídel ZŠ Závodí a ZŠ 
Jungmannova. 

 
Poznatky z kontrol jídelen  

 
Odbor školství a volnočasových aktivit (OŠVA) a zástupci MěÚ se zúčastnili v měsíci září 
ochutnávek. Výsledky byly vyhodnoceny jako dobré a odeslány p. Josefovi Háskovi. 
 
Mgr. Renáta Šlajerová Botheová předala zástupcům Primirestu seznam jídel, které by žáci rádi 
zařadili do jídelníčku. 
 
Bylo upozorněno, že i přes přechod na objednávkový systém se objevují stížnosti, že žák 
nedostane jídlo, které měl objednáno nebo dostane pouze část z objednaného pokrmu. 
Zástupci Města Beroun apelují na zástupce Primirestu, aby se takovým stížnostem snažili co 
nejvíce předcházet.  
 
Na dotaz, zda se výhledově dá sjednotit jídelníček na všech berounských základních školách 
zástupci Primirestu uvádí, že z důvodu různého technického vybavení v jednotlivých 
vývařovnách takový požadavek nelze realizovat. 
 

Ostatní 
 

Zástupci Primirestu prezentují měření soli. Testovala se dvě hlavní jídla a jedna polévka. 
Výsledky byly v rámci stanovených norem.  
 
BURZA JÍDEL – vysvětlení pojmů, pravidel a možnosti, jak pokrm objednat. 
 

Závěry z jednání 
 

Všichni členové hodnotí kvalitu i chuť podávaných jídel kladně. 
 
Ochutnávka jídel v jídelnách učiteli daných škol bude blíže projednána na dalším jednání 
stravovací komise. 
 
Všem členům stravovací komise bude zaslán hodnotící formulář, kam mohou uvádět výsledky 
svých ochutnávek a následně odeslat paní Pechové na e-mail: osva2@muberoun.cz. 
 
Další jednání stravovací komise se uskuteční 15. 1. 2024 od 15:30 hodin ve školní jídelně 
Základní školy a mateřské školy Beroun, Wagnerovo náměstí. 

 

 Vypracovala: Valerie Pechová 

Schválila: Mgr. Květuše Slavíková 

 


